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Skrivelse – Kommande åtgärder gällande förbättrad badvattenkvalitet 
 
Nyligen hade förvaltningen en presentation gällande utfallet av årets mätningar av 
badvattenkvalitet. Det stod då klart att badvattenkvaliteten sjunkit de senaste fyra åren, med 
stegvis en allt högre andel mätningar som visar på avvikelser från god vattenkvalitet.  
 
Det är korrekt att det tillkommit fler bad i Stockholm stad, men det i sig är ingen förklaring 
eller ursäkt för sämre badvattenkvalitet, det kan möjligen blottlägga en brist i urvalet av 
offentliga bad.  
 
Vi vill att förvaltningen utreder och presenterar vilka åtgärder, förebyggande insatser som 
planeras för att vända trenden med allt högre andel mätningar med avvikelser avseende god 
vattenkvalitet vid våra offentliga bad. Vi är medvetna om att Miljöförvaltningen inte är en 
utförande enhet med det direkta ansvaret för åtgärder. Men förvaltningen har en central roll 
även gällande badvattenkvalitet som tillsynsansvarig. Även indirekta åtgärder, som ökad 
dialog, samverkan, kommunikation med ansvariga förvaltningar kan ha betydelse för utfallet 
för kommande år.  
 
Mot bakgrund av detta föreslår vi: 

1. Att förvaltningen utreder och presenterar för nämnden vilka direkta och indirekta 
åtgärder som planeras för de badvattenplatser som fått anmärkningar under året.  
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